
Vi reserverar oss mot beslutet från styret och SD att sänka 
kommunalskatten 2021.

Alla partier på riksplanet har varit eniga i att öka statsbidragen 
till kommunerna för att under en extrem krissituation stärka det 
kommunala välfärdssystemet. Höörs kommun väljer att lägga 
statsbidragen på hög och t.o.m. använda dem till att sänka 
kommunalskatten. 
I princip handlar man då på samma sätt som företag som tar 
emot statsstöd och väljer att ge utdelning till sina ägare. Genom 
regelskrivningar kommer sådana företag att bli 
återbetalningsskyldiga. Måhända var staten alltför naiv när man 
inte infölrde liknande regler för kommuner.

Vi ser stora hål i Höörs välfärdssystem, framför allt vad gäller 
skolan. Styret brister i ansvar när man väljer att bortse från 
detta.
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